
 

 

 

18. 2. 2021 ve 13:00 hod., kancelář místostarosty města Bystřice n. P. 

Přítomní: 

• 9 zástupců členských obcí (Mgr. Martin Horák – Bystřice nad Pernštejnem, Ing. Pavel 

Kadlec – Dalečín, František Skalník – Ždánice, Josef Smolka – Rozsochy, Libor Pokorný 

– Rožná, Vlastimil Tvarůžek – Strážek, PaedDr. Šárka Kunčíková – Štěpánov nad 

Svratkou, Vlastimil Husák – Ubušínek, Mgr. Ladislav Stalmach – Vír) 

 

Program 

1. Zahájení 

2. Hospodaření MB – Návrh rozpočtu Mikroregionu Bystřicko na rok 2021 (zveřejnění 15 dní před 

schůzí – stanovení termínu), Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření svazku za rok 2020 

(audit 16.2.2021), neúčast DSO Bystřicko v projektu OLEK (obec a lokální ekonomika)  

3. GDPR – schválení Dodatku č.1 Smlouvy o výkonu pověřence pro ochranu osobních údajů 

4. Příprava členské schůze – termín, místo, hosté, schválení Návrhu rozpočtu MB 

5. Mikroregionální akce: a) BČD – průběh akce, reklamní spolupráce s E-onem (30 tis. Kč), dotace 

z KV (50 tis. Kč), objednávka knížek; b) dětská umělecká soutěž – Bystřice nad Pernštejnem dříve 

a dnes, vyhodnocení soutěže; výstava ,,Pozvánka na Bystřicko“ v nemocnici Milosrdných bratří 

v Brně, příprava výstavy v Jihlavě (duben 2021); c) MA21 – nemožnost podání dotačního titulu 

z KV v letošním roce - úprava příspěvku?, nahlašování termínů promítání (březen 2021), přiznání 

dotace ze SZIFu na nákup další aparatury pro LK – zřízení účtu u ČNB, informace od p. Stalmacha 

v rámci členství MA21; d) Nositel tradic Bystřicka 2021 – příjem nominací do 26.2.2021  

6. Diskuse a další organizační záležitosti: a) SKUTEK ROKU 2020 – nominace pana Peňáze do 

ankety KV (veřejné hlasování); b) podání dotace MMR – Podpora venkovské pospolitosti a 

spolupráce na rozvoji obcí; c) stížnost obcí na nekvalitu pozemního vysílání po přepnutí na 

DVBT2; d) výstupy CSS: senior taxi – předběžné informace o využívání služby, tvorba seznamu 

subjektů zajišťujících rozvážku obědů, spolupráce s provozovateli sociálních potřeb; e) společný 

nákup elektřiny a zemního plynu; f) výsadba stromů na Bystřicku; g) inforočenka v elektronické 

podobě - nahlašování změn během roku (tištěné vydání až v roce 2022); h) zřízení elektronického 

podpisu a časového razítka – snadnější úřední úkony, požadavek ze strany KV 

7. Závěr jednání 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.1/21 

 



Z Á P I S 

1. Zahájení 

 

• Libor Pokorný zahájil schůzi předsednictva ve 13:00 hod. a přivítal všechny přítomné členy 

předsednictva. 

• L. Pokorný přítomné seznámil s programem zasedání. Předseda MB dal následně hlasovat o jeho 

schválení. Program byl jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 9     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

2. Hospodaření MB 

 

• Návrh rozpočtu Mikroregionu Bystřicko na rok 2021 

Paní Dočkalová stručně seznámila přítomné starosty s Návrhem rozpočtu Mikroregionu Bystřicko 

(příloha č.1). Ten zahrnuje na straně příjmů členské příspěvky a neinvestiční transfery od obcí, dotace 

v rámci akcí Bystřicko čte dětem, Putovní letní kino a Hry bez hranic, dále odhadované příjmy za 

pronájem vybavení a příjmy dle ceníku služeb, platby od SMO, které obdržel MB až v lednu 2021 a 

také je zde zohledněn zůstatek z minulého roku.  

Strana výdajů obsahuje odhadované náklady spojené s akcemi Bystřicko čte dětem, Putovní letní kino, 

Hry bez hranic, Nositel tradic Bystřicka a Bystřická zrcadlení (dar). Nejobsáhlejší položkou je paragraf 

3639, který zahrnuje mzdy zaměstnanců, platby za GDPR, spoluúčast SMO, příspěvek MAS Zubří 

země, dále platby za materiál, pojištění, poplatky za služby, školení, informační technologie, noviny 

Bystřicko, cestovné, pohoštění, věcné dary a daně. Další náklady budou souviset se zřízením účtu u 

ČNB, elektronického podpisu a časového razítka, které potřebuje MB v rámci podmínek některých 

dotačních titulů. Poslední položkou ve výdajích je paragraf 6223, který souvisí s náklady na plánovaný 

zájezd po obcích, který se uskuteční v případě přiznání dotace MMR.  

Příjmy a výdaje v rozpočtu MB na rok 2021 činí tedy na obou stranách 2 672 951,02,- Kč. 

Podrobnější informace zazní ještě v rámci členské schůze plánované na 23.3.2021 v městysu Strážek. 

Obce obdrží návrh rozpočtu Mikroregionu Bystřicko na rok 2021, aby jej zveřejnily na své úřední desce 

nejpozději 15 dní před konáním členské schůze.  

 

• Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření svazku za rok 2020 

Předseda MB pan Pokorný informoval o výsledku auditu MB, který se uskutečnil 16.2.2021 v 

Rozsochách, kde sídlí účetní MB paní Jarošová. Při přezkoumání hospodaření DSO Bystřicko nebyly 

zjištěny chyby a nedostatky. Tato zpráva je také součástí přílohy č.2. 

 

 

 

 



• Neúčast DSO Bystřicko v projektu OLEK  

Paní Dočkalová dále informovala přítomné starosty o tom, že DSO Bystřicko nebylo vybráno k účasti 

v projektu OLEK, který bude zaměřen na obec a lokální ekonomiku. Na tento projekt dosáhlo pouhých 

10 DSO z celkových 74. Dle sdělení od paní Červinkové (experta na komunikaci s CSS) získal účast 

v projektu za Kraj Vysočina Svazek obcí mikroregionu Stražiště (Pacov). Náš DSO se nyní tedy nachází 

v období udržitelnosti, které bude v našem případě ukončeno ke dni 31.10.2021. V tomto období bude 

muset DSO plnit ještě některé výstupy jako jsou např. vykazování aktivit v ISP nebo uskutečnění setkání 

starostů, které většinou probíhá v rámci členské schůze.  

Finanční podpora ze strany SMO ČR nebude již v tomto období našemu DSO tedy poskytována.   

 

3. GDPR 

 

• Schválení Dodatku č.1 Smlouvy o výkonu pověřence pro ochranu osobních údajů 

V rámci schůze se řešil požadavek pana Ing. Petra Šneka týkající se doplnění Smlouvy o výkonu funkce 

pověřence pro ochranu osobních údajů. Dodatek č.1 (příloha č.3) se týká nově přistupujících subjektů, 

který spočívá ve výběru jednorázového zaváděcího poplatku ve výši 5000,-Kč bez DPH, který je spojen 

s převzetím agendy po předchozím pověřenci. Tento poplatek se vybíral od obcí již v rámci počátečního 

zavádění GDPR v obcím, kdy se DSO nacházel ještě v projektu CSS. V nové smlouvě od 1.1.2020, kdy 

je pan Šnek veden již jako externí zaměstnanec, nebyl tento poplatek ve smlouvě zaveden.  

Další změna souvisí se současnou situací spojenou s nákazou COVID-19, kdy není možné uskutečnit 

hromadné školení zástupců obcí a škol. Pan Šnek tedy musí toto povinné školení realizovat osobně 

v každé obci a škole za účelem předání nových informací o plnění nově vzniklých povinností. Tyto 

subjekty budou o návštěvě předem informovány ze strany pana Šneka. Z tohoto důvodu bude 

zúčastněným subjektům také účtovat cestovní náklady. 

Hlasování:  Pro: 8     Proti: 0     Zdržel se: 1     Nehlasoval: 0 

 

4. Příprava členské schůze 

 

• Termín, místo, hosté 

Přítomní starostové stanovili termín členské schůze na úterý 23. 3. 2021 v 16:00 hodin na OÚ městyse 

Strážek. 

Paní Dočkalová dále informovala o plánovaných hostech členské schůze. V rámci pozvání oslovila paní 

Slezákovou z MVCR ohledně informací týkající se obecně závazných vyhlášek. Ta účast prozatím 

nepotvrdila, jelikož mají v současné době zákaz vyjíždět. Další informace zazní z MAP II, ale pouze 

jako bod v diskusi v rámci členské schůze. Informace nám předá po domluvě s paní Zelenou pan Martin 

Horák. Jediným potvrzeným hostem je paní Königová z Koruny Vysočiny, která poskytne starostům 

informace o aktivitách a plánech Koruny Vysočiny společně s doplňujícími informacemi v rámci 

finančního příspěvku 3,-/ob., které již obcím zasílala. 



Účast všech hostů bude tedy ještě oficiálně potvrzena v pozvánce na členskou schůzi.  

V rámci schůze bude projednáván Návrh rozpočtu Mikroregionu Bystřicko na rok 2021, který musí být 

zveřejněn 15 dní před konáním členské schůze na ÚD členských obcí. Na plánované schůzi proběhne 

tedy i schválení zmiňovaného dokumentu.    

 

5. Mikroregionální akce 

 

• Bystřicko čte dětem (,,BČD“) 

Obcím a školám byly již zaslány informace a veškeré podklady k realizaci akce Bystřicko čte dětem, 

která potrvá do 30.6.2021. Celkově se nahlásilo prozatím 15 subjektů, kteří by chtěli zorganizovat cca 

53 čtení (příloha č.4 Rozúčtování daru na jednotlivá čtení). Vše se ale samozřejmě odvíjí od současných 

protiepidemiologických opatření.  

Paní Dočkalová dále připomenula, že v rámci této akce máme již schválenou krajskou dotaci z programu 

,,Regionální kultura“, jejíž hodnota činí obvyklých 50 tis. Kč. Dále jsme získali také finanční příspěvek 

v hodnotě 30 tis. Kč od společnosti E.ON, který již pravidelně dostáváme za reklamní spolupráci. Právě 

v rámci ní došlo nyní u E.ONu ke změně. Ta se týká nového distributora EG.D, na základě kterého musí 

MB veškeré podklady k propagaci opravit a zaslat opět školám a obcím v rámci povinné publicity. 

Další věcí, která se na schůzi řešila, byla objednávka knížek k akci BČD. Při současném počtu 

nahlášených čtení bychom měli dosáhnout na celkové náklady, které musí činit minimálně 125 tis. Kč 

(50 tis. Kč dotace KV – 40%, 75 tis. Kč spoluúčast MB – 60%), abychom nemuseli vracet poměrnou 

část dotace od Kraje Vysočina. Právě z tohoto důvodu zvažujeme také objednávku knih pro akci, 

abychom v případě neuskutečnění některých čtení nespadli pod uvedenou minimální částku celkových 

nákladů. V tomto směru jsme již oslovili paní Tatíčkovou, starostku obce Blažkov, která spolupracuje 

s místními spisovateli a je sama ilustrátorkou mnoha knih. Ta nám již poskytla také informace o 

vydaných knihách společně s cenovou nabídku.  

Celkově by se jednalo o objednávku 70 knih (5 knížek v různém množství dle zastoupení škol a věku 

čtenáře), které by se rozdávaly v rámci čtení (plán cca 53 čtení). Některé kusy by posloužily také jako 

dar v rámci slavnostního předání cen k dětské umělecké soutěži, které se plánuje na 10.3.2021. Zbývající 

kusy by zůstaly v rezervě (např. na akci Hry bez hranic nebo na další ročník BČD apod.). 

Přítomným starostům se návrh líbil a souhlasí s objednávkou knih. Předseda MB dal hlasovat, 

objednávka knih byla jednohlasně schválena. 

Hlasování:  Pro: 9     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

Pan Horák dále poznamenal, aby se prověřila také možnost prodloužení realizace akce ze strany Kraje 

Vysočina v rámci současné situace. Aktuální podmínky umožňují realizaci do již zmíněného datumu 

30.6.2021 a vyúčtování akce nejpozději do 30.9.2021. Paní Dočkalová tuto možnost dále prověří 

s odpovědným pracovníkem KÚ. 

 

 



• Dětská umělecká soutěž – 11. ročník 

Starostové byli informováni o vyhodnocení 11. ročníku dětské umělecké soutěže, které probíhalo 

v rámci současné situace online. Téma dětské soutěže bylo zaměřeno na 440. výročí povýšení Bystřice 

nad Pernštejnem na město. Oficiální název soutěže zněl ,,Bystřice nad Pernštejnem dříve a dnes“.  

Aktuálně se již přichystávají děkovné dopisy, které budou v brzké době zaslány společně s výsledkovou 

listinou zúčastněným školám a jednotlivcům. Slavnostní předání cen proběhne dne 10.3.2021 od 15:00 

hodin v zasedací místnosti MěÚ Bystřice nad Pernštejnem.   

V rámci tohoto bodu paní Dočkalová poznamenala, že již od 8.2.2021 probíhá také výstava ,,Pozvánka 

na Bystřicko“ (příloha č.5) v nemocnici u Milosrdných bratří, kde jsou již některé výtvarné práce z této 

soutěže vystaveny. 

 

• MA21 – Putovní letní kino 

Pan Pokorný sdělil přítomným zásadní informaci o tom, že v letošním roce nebude vyhlášena výzva 

v rámci dotačního programu MÍSTNÍ AGENDA 21 A ZDRAVÍ V KRAJI VYSOČINA, což výrazně 

ovlivňuje i výši příspěvku MB, který činil v minulých letech max. 2000 Kč/film. Pozitivnější zpráva 

zazněla v rámci dotace z MAS Zubří země, která byla schválena na nákup další (třetí) kompletní 

aparatury a dvou nůžkových stanů. 

Na schůzi se tedy dále řešila otázka financování této akce. Paní Dočkalová navrhovala snížení příspěvku 

na 1000 Kč/film, který by částečně vyrovnával náklady spojené s neposkytnutím dotace, která činila 60 

tis. Kč. V předešlém roce se uskutečnilo 77 promítacích večerů a celkové náklady na vrub MB byly v 

částce cca 76 tis. Kč. Bez zmíněné dotace by se v letošním roce mohly vyšplhat tedy na cca 136 tis. Kč.  

Po delší debatě se starostové shodli na tom, že v letošním roce by DSO neposkytoval obcím žádný 

příspěvek na filmy. Toto stanovisko souvisí také se skutečností, že DSO již v roce 2021 nebude 

financováno z projektu CSS, ze kterého byla doteď tvořena značná část rezervy MB. Ušetřené peníze 

by se tak staly rezervou do dalších let, kdyby bylo potřeba cokoliv dokoupit např. nové vybavení 

(skákací hrady, trampolína aj.).  Předseda MB dal o této skutečnosti hlasovat.  

Hlasování:  Pro: 9     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

V letošním roce nebude tedy MB poskytovat žádný finanční příspěvek na akci Putovní letní kino. 

Veškeré náklady za licence budou následně přefakturovány dané obci. I nadále ale bude zachován 

kompletní servis v rámci objednávky filmů a zapůjčení aparatury. Letos budou moci (díky dotaci MAS) 

promítat 3 obce ve stejný termín, popř. i více, pokud obec vlastní svoji aparaturu. 

Nutno podotknout, že nevypsání dotace nemá vliv na členství v MA21, kde musí MB i nadále vykazovat 

příslušná kritéria v kategorii D. Účast v MA21 je nutná k tomu, abychom v případě vypsání dotace z 

KV v příštím roce mohli o dotaci znovu zažádat.  

Paní Dočkalová dále poukázala na nutnost zřízení účtu u ČNB, který je požadován v rámci dotace MAS 

Zubří země, a to ze strany SZIFu. Stejná podmínka je také u dotace MMR, kde MB podával žádost do 

dotačního programu Podpora venkovské pospolitosti a spolupráce na rozvoji obcí (zájezd po vesnicích 

roku). V brzké době tedy plánuje MB jeho zřízení. 



Na závěr tohoto bodu sdělil pan starosta z Víru informace plynoucí z jeho funkce ve výboru pro 

strategické projekty MA21 a životního prostředí. Dle jeho slov se v rámci první schůzky řešily otázky 

spojené s přiblížením rychlodráhy k Jihlavě a dále také otázky zaměřené na integrovanou dopravou na 

našem území. Podrobnější informace zazní ještě na druhém setkání MA21, která se plánuje zúčastnit 

začátkem března. Pokud bude zapotřebí spolupráce s obcemi MB sdělí nám podrobnější informace 

v rámci plánované členské schůze. 

 

• Nositel tradic Bystřicka  

V letošním roce bude již podesáté udělován regionální titul Nositel tradic Bystřicka. Výzva k podávání 

návrhů byla již zveřejněna v novinách Bystřicko a nominace budou přijímány do pátku 26.2.2021. 

V současné chvíli obdržela kancelář MB tři nové návrhy na udělení zmiňovaného titulu. Hodnotící 

komise zasedne dne 10.3.2021 ve 13:00 h, tj. před slavnostním předáním cen v rámci dětské umělecké 

soutěže. 
 

6. Diskuse a další organizační záležitosti 

 

 

• SKUTEK ROKU 2020 – nominace pana Peňáze do ankety KV 

V rámci prosincové schůze byl schválen návrh nominace pana Peňáze do některé z anket vypisovaných 

Krajem Vysočina. Na základě významných aktivit pana Peňáze, související s Chudobínskou borovicí a 

anketou Evropský strom roku 2020, se MB rozhodl podat jeho nominaci do ankety Skutek roku 2020. 

Konkrétně byla nominace zařazena do oblasti Životního prostředí a zemědělství. Od 1.3. do 31.3.2021 

bude tedy spuštěno veřejné hlasování, kde bude započítáván pouze jeden hlas v každé oblasti. Prosíme 

tedy obce o součinnost v této oblasti a podporu pana Peňáze v anketě Skutek roku 2020. 

 

•   Dotace MMR – Podpora venkovské pospolitosti a spolupráce na rozvoji obcí 

Paní Dočkalová potvrdila přítomným starostům podání žádosti výše uvedené dotace MMR do termínu 

21.12.2020, která byla konzultována a schválena na prosincové schůzi MB. Zmíněnou dotaci 

zpracovávala paní Benová. Konkrétně se jednalo o zájezd po vesnicích roku spojený s odborným 

školením starostů. O výsledku dotace Vás budeme ještě informovat. 

 

• Stížnost obcí na nekvalitu pozemního vysílání po přepnutí na DVBTV2 

Paní Kunčíková, starostka městyse Štěpánov nad Svratkou, oslovila již všechny starosty v rámci 

společné stížnosti obcí na nekvalitu pozemního vysílání po přepnutí na DVBT2. Pokud tedy ještě 

některé obce mají problémy se svými kabelovými televizemi, ať osloví paní Kunčíkovou (e-mail: 

kusarka@seznam.cz). Stížnost bude prvotně zaslána Českým radiokomunikacím a také ředitelství ČT. 

Konečnou formu stížnosti tvoří již všichni stěžovatelé a bude ještě všem zaslána k posouzení. Na členské 

schůzi by měl zaznít výstup v rámci této problematiky. 

 



• Realizace schválených výstupů CSS  

 Na základě výstupů z říjnové členské schůze byly schválily tři různé návrhy k realizaci sociálních 

potřeb: senior taxi, navázání spolupráce s provozovateli sociálních služeb a seznam subjektů 

zajišťujících rozvážku obědů na území DSO. 

V oblasti služby senior taxi naše DSO již vytvořilo propagační leták o této nové službě, kterou zajišťuje 

komplexně pan Elčkner. Služba funguje již od počátku ledna 2021. Dle telefonického hovoru s panem 

Elčknerem službu zatím nevyužívá mnoho lidí. Dle pana Elčknera je propagace ze strany DSO 

dostačující, uvidíme, jak se služba do budoucna rozšíří do podvědomí lidí. Pan Elčner si vede evidenci 

jízd, dle které se po určité době stanoví využití a potřebnost dané služby. 

V rámci dalších výstupů nebyly zahájeny prozatím patřičné kroky, jelikož jejich realizace závisí na 

uvolňování protiepidemiologických opatřeních.  

 

• Společný nákup elektřiny a zemního plynu 

V rámci tohoto bodu byla řešena otázka nákupu elektřiny. Zemní plyn má MB na rok 2022 již vyřešen, 

jelikož smlouvu s Innogy jsme uzavřeli v minulém roce na dva roky.  

V současné chvíli se již řeší cena elektřiny s E.ONem, která se nyní pohybuje na nižší úrovni. V rámci 

této problematiky oslovil pan Horák pana Havlíčka (nový zaměstnanec E.ONu, místo paní Kampové) 

s prosbou o zaslání cenové nabídky. Kdyby došlo ze strany Města k akceptaci, budeme obce o 

jednotlivých cenách informovat. 

 

• Výsadba stromů na Bystřicku 

V rámci vítězství Chudobínské borovice v anketě Evropský strom roku se mikroregion zavázal 

k výsadbě stromů dle počtu hlasů. Celkově musí tedy obce MB zasázet 47 226 ks. V současné chvíli 

evidujeme cca 18 tis. ks nových stromů.  

Celá akce je výrazně poznamenána nákazou COVID-19. Na konci září 2020 měly proběhnout již 

zmíněné dvě ,,sázecí“ akce v okolí Víru. Ty se ale tedy nakonec bohužel neuskutečnily. Náhradní 

termíny budou stanoveny na základě uvolňování vládních opatření. 

Opět tedy vyzýváme všechny obce MB, které plánují v tomto roce dobrovolnickou výsadbu, aby 

nahlásily MB počet zasázených stromů. 

 

• Inforočenka v elektronické podobě 

Obce byly e-mailem informovány o elektronické podobě inforočenky, která je volně ke stažení na 

stránkách Města Bystřice nad Pernštejnem. 

Do uvedené inforočenky budou během roku vkládány patřičné změny. V případě, že naleznete chybu 

nebo budete chtít sami dát nějakou změnu, ozvěte se nám (info@regionbystricko.cz), popř. přímo na 

TIC: info@bystricenp.cz. 

Tisk inforočenek je plánován až v roce 2022. Do budoucna se plánuje vydání (tisk) inforočenek na 

období 4 let, vždy na dané volební období. 
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• Zřízení elektronického podpisu a časového razítka 

V souvislosti s požadavkem Kraje Vysočina vyplývá MB také nutnost zřízení elektronického podpisu a 

časového razítka. Obě uvedené věci jsou v poslední době vyžadovány od KV v rámci vyplňování a 

zpětného zasílání požadovaných dokumentů. MB tedy v brzké době prověří možnosti jejich zřízení.  

 

• Akce Čistá Vysočina 2021 

Na závěr schůze poznamenala paní Dočkalová informace k akci Čistá Vysočina 2021. V letošním roce 

proběhne sběr odpadu v termínu od 12.4.- 25.4.2021. V minulém roce byla akce zrušena v rámci situace 

spojené s nákazou COVID-19. Přihlášky z roku 2020 jsou stále platné, jelikož balíčky už byly v roce 

2020 pro všechny zaregistrované přichystány. Kancelář MB bude tedy opět kontaktním místem 

k vyzvednutí pytlů a vest. Termín k jejich vyzvednutí je stanoven na 6.4. - 9.4.2021. 

 

• Dotace Infrastruktura cestovního ruchu 2021 

Pan starosta z Víru na konci schůze ještě upozornil na vypsání dotace z Fondu Vysočiny – Infrastruktura 

CR, kterou by chtěl nějak využít v souvislosti se zříceninou hradu Pyšolec, která se nachází v oblasti 

Víru. Padl také návrh na vybudování naučné stezky po zříceninách na Bystřicku týkající se dalších 

zřícenin, např. Zubštejnu, Pyšolce, Aušperku. Dotace se dá využít např. na tvorbu map, tabulí, letáků, 

značení, odpočinkových míst ad. 

V rámci debaty bylo hlavní otázkou, zda by se stihl vytvořit daný projekt. Příjem žádostí je totiž 

stanoven již na 01.04.2021 - 08.04.2021. 

Celou problematiku bude pan Stalmach ještě řešit s panem Horákem, v případě potřeby se obrátí na 

kancelář MB.  

 

7. Závěr jednání 

 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast a první schůzi předsednictva v roce 2021 ukončil. 

 

 

 

   ………………………………………. 

předseda mikroregionu 

       Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

 

…………………………………….... 

     Jitka Dočkalová  


